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NS-topman Roger van Boxtel  heeft  in september overleg met de
Duitse regering en Deutsche Bahn over een snellere treinverbinding
tussen Amsterdam en Berlijn.  Dat heeft  hij  volgens OV-magazine op
een bijeenkomst gezegd.

Al  jaren  zijn  er  pogingen de  treinverbinding  sneller  te  maken,  maar  mede door
allerlei  veiligheidsprocedures  en  technische  obstakels  lukt  dat  niet.  Van  Boxtel
zegt  de  zaak  vlot  te  willen  trekken en  is  blij  dat  er  nu  ook  een  petitie  is  met
15.000 handtekeningen die  zijn  argumenten  kracht  bij  zet.  "Laten  we gewoon
eens  bij  één  trein  per  dag  beginnen.  En  daarna  misschien  nog een.  Van  onderop,
net  zo  lang  totdat  we er  zijn”,  citeert  OV-magazine  Van Boxtel.  De  trein  naar
Berlijn  wisselt  in  Bad Bentheim altijd  nog  van  locomotief  en  personeel.  Dat  zal
voorlopig zo blijven, heeft Deutsche Bahn eerder al laten weten. Lees meer bij OV-
Magazine
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